

Title (en)

Tank for receiving waste collected by a road vehicle

Title (de)

Aufnahmebehälter für Abfälle, die von einem Straßenreinigungsfahrzeug aufgenommen werden

Title (fr)

Cuve de réception pour déchets prélevés par un véhicule de voirie

Publication

EP 2299000 A2 20110323 (FR)

Application

EP 10174081 A 20100826

Priority

FR 0904363 A 20090914

Abstract (en)

The tank (5) has a bottom wall (5a) under which a turbine (6) of an aspiration unit is placed, where the tank is placed on a frame composed of lateral pieces. A horizontal tubular portion of a suction duct of the aspiration unit forms a lower branch (8c) on which the tank is arranged, where the tank is placed between lateral branches (8a, 8b) of the duct. The lateral branches extend respectively along lateral walls (5c, 5d) of the tank for rejoining an upper part and cooperating with a particle filtration and separation unit for filtration and separation of particles inside the tank. The particle filtration and separation unit is composed of a central deflector connected to accordion shaped lateral grids coated with an anti-adhesive material.

Abstract (fr)

Cuve de réception pour des déchets prélevés par un véhicule de voirie du type comportant un châssis, une cabine, des moyens de nettoyage et des moyens d'aspiration comportant une turbine (6) et un conduit d'aspiration (8) en forme de U. La cuve (5) est disposée sur la branche inférieure formée par la portion de tubulaire horizontale du conduit (8) et entre les deux branches latérales (8a,8b) formées par les portions tubulaires verticales dudit conduit, lesdites branches latérales s'étendant respectivement de part et d'autres et le long des parois latérales (5c,5d) de la cuve (5) pour en rejoindre la partie supérieure et coopérer avec des moyens de filtration et de séparation des particules, disposés à l'intérieur de la cuve et composés d'un déflecteur central (20) positionné contre la paroi supérieure de la cuve (5) associé à des grilles latérales (21a,21b) en accordéon.

IPC 8 full level

E01H 1/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

E01H 1/0854 (2013.01)

Citation (applicant)

- US 4754521 A 19880705 - ZONI SERGIO [IT]
- EP 0750072 A1 19961227 - SOFRALOR MATHIEU SA [FR]
- EP 0291844 A2 19881123 - DULEVO SPA [IT]

Cited by

CN104314028A; US11649597B2; FR3133203A1; WO2023170502A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2299000 A2 20110323; EP 2299000 A3 20130403; EP 2299000 B1 20170315; FR 2950084 A1 20110318; FR 2950084 B1 20110930

DOCDB simple family (application)

EP 10174081 A 20100826; FR 0904363 A 20090914